
Jedenasta sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu 19 grudnia 2011 roku  

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

P R O T O K Ó Ł Nr XI/ 2011 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

19 grudnia 2011 roku 

 

Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

02
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 14
 17

 

 

Rada w składzie - 14 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 13 Radnych 

 

co stanowi – 92,86% 

 

Brak radnych: 

1. Pana Zbigniewa Wiśniewskiego 
 

 

Obrady XI sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 

Stwierdził quorum na podstawie listy 12 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko – Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny powiatowy pan Piotr 

Bugajski 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 
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Do punktu 1  Przyjęcie porządku obrad  
 

Przewodniczący obrad- czy są zmiany do porządku obrad? 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- proszę o wycofanie z porządku obrad punktu dotyczącego 

Informacja Starosty Powiatu Gryfińskiego o realizacji inwestycji. W związku z informacją, że 

Starostwa, że pan Starosta nie przybędzie na obrady naszej sesji. Oraz wprowadzenie do porządku 

obrad uchwały w sprawie podpisania Listu Intencyjnego celem utworzenia międzygminnego 

partnerstwa dla podjęcia współpracy w zakresie utrzymania czystości i porządku. 

 

 

Przewodniczący obrad- kto z państwa jest za wprowadzeniem do porządku obrad uchwały               

w sprawie  podpisania Listu Intencyjnego celem utworzenia międzygminnego partnerstwa dla podjęcia 

współpracy w zakresie utrzymania czystości i porządku. 

 

 

 - za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że punkt został wprowadzony do porządku obrad, kto z państwa 

jest za zdjęciem  tego punktu z porządku obrad? 

 

 - za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że punkt, dotyczący informacji Starosty został zdjęty z porządku 

obrad. Odczytał porządek obrad po zmianach, kto z radnych jest za przyjęciem porządku obrad. 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Proponowany porządek obrad XI sesji Rady Miejskiej: 
 
Proponowany porządek obrad  sesji Rady Miejskiej: 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II. Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonych kontroli. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 
1. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2012-
2013.(druk nr XI/140/2011), 
2. w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz 
szczegółowych warunków jego funkcjonowania. .(druk nr XI/141/2011), 
3. w sprawie przyjęcia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków  zagospodarowania 
przestrzennego gminy Trzcińsko-Zdrój”(druk nr XI/142/2011), 
4.  w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2011(druk nr X/143/2011), 
5. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2011-2020 (druk 
nr XI/144/2011), 
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6.  w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2012. (druk nr XI/145/2011), 
7.w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2012-
2021 (druk nr XI/146/2011), 
8. w sprawie  podpisania Listu Intencyjnego celem utworzenia międzygminnego partnerstwa dla 
podjęcia współpracy w zakresie utrzymania czystości i porządku. (druk nr XI/147/2011), 
VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 
                                                                                                 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim 

zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 12- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z X sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 
Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu.  

 

O godz. 13
15

- przyszedł radny pan  Marek Rutka stan radnych na Sali 13. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński- poinformował o pisma z RIO 

w sprawie budżetu na 2012r. co stanowi załącznik Nr 5,6,7,8 oraz pismo z firmy POL BETON w 

sprawie utworzenia stanowiska geologicznego co stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

problem ten był poruszany na spotkaniu i ja odpiszę pani Kołaczykowi, ze takie pismo ma skierować 

do Starostwa. W okresie miedzy sesyjnym brałem udział w kilku spotkaniach w Urzędzie z 

przedstawicielami z firmy Lafarch  09 grudnia brałem udział w zjeździe OSP RP w Gryfinie i 16 

grudnia w spotkaniu w Gogolicach z Holendrami. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  o co chodzi z tym stanowiskiem geologicznym czyli zostanie tak jak 

jest. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott-  do nas wpłynęło pismo informacyjnie wszystkie sprawy 

związane z utworzeniem takiego składowiska do końca roku ma wykonać rekultywację i tego nie robi 

i pan Kołaczyk powinien zwrócić się do Starostwa. My na spotkaniu podkreśliliśmy, że pan Kołaczyk 

powinien rekultywować ten teren i ma to zrobić za swoje pieniądze. My stajemy na stanowisku takim, 

że musi być opracowana pełna rekultywacja. Są przepisy to regulujące. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
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Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński- czy ktoś chciałby zgłosić zapytania lub interpelację. 

Radny pan Marek Rutka– chciałbym wrócić do remontu drogi Trzcińsko-Babin i kilka razy 

wracałem uwagę na wadliwość tej inwestycji są tam opady deszczu i w Piasecznie zalało dwie posesje 

i proszę pana Radnego powiatowego by te usterki usunąć. 

 

Radny powiatowy pan  Piotr Bugajski - jest na to trzy lata gwarancji. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Do punktu V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przeprowadzonej kontroli. 
 

Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Krzysztof Skiba- przedstawił informację w sprawie 

sprzedaży nieruchomości, który stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu, oraz protokół z 

inwestycji w roku 2011, który stanowi załącznik nr 11 

 

Pytań nie zadano. 
 

 

Do punktu VI.1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na rok 2012.(druk nr XI/140/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa – co roku należy przyjąć Gminny program na 

kolejne lata i program został opracowany przez zespół interdyscyplinarny z uwagi na ustawowe 

warunki działania zespołów. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 

 

Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XI/ 140/2011 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.2. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania. (druk nr XI/141/2011), 
 

Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa- w celu przeprowadzenia programu 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie obecnie taki zespół działa wniosek NSA był taki, ze powołanie 

takiego zespołu że powołanie ma być na zasadach określonych przez rady Miejskie. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 

 

Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XI/ 141/2011 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

 

  

Do punktu VI.3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmiany „Studium 

uwarunkowań i kierunków  zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcińsko-

Zdrój”(druk nr XI/142/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu pan  Piotr Bugajski- Burmistrz przedkłada projekt 

uchwały w sprawie zmiany Studium jest to ostatni etap procedury jaka jest zmiana studium miała tu 

miejsce debata i dyskusja publiczna.  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 

 

Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XI/ 142/2011 stanowi załącznik Nr14 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI.4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-

Zdrój na rok 2011(druk nr XI/143/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- zmiany w zwiększeniu i 

zmniejszeniu wydatków nie powodują zmiany deficytu budżetu. Zmiany są w czterech inwestycjach 

na których środki już nie przyjdą w tym roku. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XI/ 143/2011 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2011-2020 (druk nr XI/144/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- to jest kontynuacja zmian 

w budżecie a dotyczy tylko na zadania wieloletnie. Zmieniona inwestycja i zmienione i naniesione na 

te wydarzenia.  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 

 

Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XI/ 144/2011 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój na rok 2012. (druk nr XI/145/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu na 2012r. zapoznawaliśmy się z tym na komisji wcześniej ja dodam tylko, że 

projekt uchwały budżetowej nie zmienił się co do projektu złożonego. Kwoty ogólne pozostały takie 

same kwoty dochodów i wydatków są takie same. 21 619, 219 zł. wydatki 21 725 235 zł. sprzedaż 

majątku planowana jest na kwotę 1500 000 zł. jak wyjdzie to trudno powiedzieć bo planowaliśmy na 

teren rok dofinansowania ale one nie przyszły. Może być potrzeba korekty w trakcie roku. deficyt w 

kwocie 356 526 zł jest planowany pokrycie z dochodów własnych pożyczek i kredytów bankowych. 

Upoważnia się Burmistrza do dokonywania zmian w budżecie. Do zaciągania zobowiązań 

kredytowych. Dodam jeszcze że jest opinia z RIO pozytywna w sprawie projektu budżetu. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej oraz komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski poinformował, że była pozytywna opinia z 

komisji budżetu. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XI/ 145/2011 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2012-2021 (druk nr 

XI/146/2011), 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- jest to uchwała, która 

mówi o inwestycjach jakie były na kolejne lata. Zmiany były uzależnione od limitów na inwestycje. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 

 

Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 
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Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XI/ 146/2011 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.8. Podjęcie w sprawie podpisania Listu Intencyjnego celem 

utworzenia międzygminnego partnerstwa dla podjęcia współpracy w zakresie 

utrzymania czystości i porządku. (druk nr XI/147/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to w związku z utworzeniem 

wniosku na odbiór śmieci i celowe jest powołanie takiego związku by taniej można było 

gospodarować śmieciami. Gmina od 2013r. musi podjąć uchwałę w sprawie podatku i to my będziemy 

zobowiązani do wywożenia śmieci w związku z tym że utworzymy taki związek będzie taniej. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej oraz komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XI/ 145/2011 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 

Przewodniczący obrad- na poprzedniej sesji nie zostały przesłane żadne interpelacje. 

 

Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
 

Radny pan Marek Rutka- na poprzedniej sesji zgłosiłem wiele interpelacji i nie otrzymałem 

odpowiedzi.  

 

Przewodniczący Rady- interpelacje dotyczyły drogi. Odpowiedz na te pytania otrzyma pan na 

piśmie. 
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Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- kiedy zostaną przejęte działki w Babinie i Piasecznie to nie 

wiemy kiedy agencja na  przekaże pisma idą od nas. Jeśli chodzi o utrzymanie czystości na terenach 

wiejskich. To na terenach wiejskich za drogi powiatowe odpowiada powiat a gminne będziemy 

odśnieżać. Chodniki są odśnieżane przez właściciela posesji. Jeśli chodzi o odwodnienie drogi przy 

Przedszkolu to Starostwo za to odpowiada i jest to ich droga. 

 

Radny pan Marek Rutka-proszę o odpowiedzi na piśmie. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu IX. Zakończenie sesji. 
 

O godzinie 14 
17

 – Przewodniczący obrad zamknął XI sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 

przybycie. Oraz życząc Zdrowych i Wesołych Świat Bożego Narodzenia oraz Szczęśliwego Nowego 

Roku. 

 

 
Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 


